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A Stêv6n Lak van Deltalinqs (m) in gesprek met havenondernemers
¡n dê Ondefzeebootloods. roro¡¡ruoe o¡oer

'Groenehaven
Iver¡aagt

bedriiven'
De Rotterdamse haven drelgt
met z'n groene dadendrang be'
dri¡vên weg te ¡agên, Daarvoor
waarschuwt voórzitter Steven
Lak van Dêltal¡nq6, de belangen'
organi6atie van havenonderne-
mers. ,,De indruk wordt geureK
dat we n¡et bli¡ zlin met dê be-
staande bedr¡¡veq. Het gaat al
leen maar over de energ¡etransi-
t¡e."

Leon vaí Heel
Sotterdam

Lak kraakæ zijn kritische noot gis-
reravond tijdens het Jeardiner van
Deltalinqs. Zo'n 55o havenonder-
nemers, politici en veltegenwoo¡:
digers van autoriteite¡ ín de haven
schoven aan in de Onderzeeboot-
loods op het RDM-terrein bii Heii-
plaat. Verkeersminister Cora van
Nieuwenhuizen was er en Presi-
dent-directeurAllard Casteleinvan
het Havenbedriif Rorrcrdam.

De laatste heeftLakgeërgerd met
het verplicht stellen van het leggen

vao zonnepanelen op de daken van
distributiebedriiven,,Het Haven-
bedriifis de huisbaas van dehaven'
De huisbaas mag niet bePalen ofiij
zonnepanelen neemt of niet. Dat
maken die bedrijven zelf wel uit."
ook kiikt hij kritisch naar de plan-
nen van het HavenbedriifRotter-
dam om te investeren in groene be-

drijven.,,Dat kan concurtentiever-
valsing zíin."

Lak is 'absoluut nied tegen de

vergoening van .de Rotterdamse
haven en steunt het klimaatak-
koord van Parijs ook.'Parijs' schrijft
een d¡astisch terugdringen van de

EUROGRIT

Ðe vondst van kankerverwek-
kend asbest in straalgrit is een
van de ¡ngr¡ipendste gebeurte-
nissen in de Botterdamse haven
van het afgelopen jaar, naâst de
computerhack bli conta¡nerover-
slagbedriif APMT en de ongéluk'
ken b¡l de rafflnaderiien van Shell
en ExxonMobil, zegt Deltal¡nqs-
voorz¡tter Steven Lak.
,.Het onderhoudswerk kwam bij
tal van bedriiven wekenlang st¡l

Asbestuitslag moet snel ler'

COr-uitstootvoor. ,,Maar we ku,n-

nén niet vergroenen als de huidigc
bedriiven hier niet renderen. Die
moeten niet het idee hebben dat we
van ze afwillen."

Hij haalt daarbii ook de ¡ecente
debatten in de Rotterdamse ge-

meenteraad aan, waarbii politici
volgens hem'zonder enige kennis'

¡t
Zonderde
olierafÍlnaderiieh
hebbenweeen
grootpfobleem
-Steven Lak (Deltal¡nqs)

spraken. ,,Een meerderheid van de
RotteÌdamse politiek wil dat de
Rotterdamse haven met de door-
voer van kolen naar Duitsland
stopt Behalve dat dit haaks staatop
handelsverdragen, betekent dit ook
dat veel bedrijven zullen zeggen
'dan stoppenwe met al onze handel
via Rotterdam'. Raadslid ]eroenvan
de Lee van de Panii voor de Dieren
noemde de olieraffinaderiien van
Shell en E>otonMobil oude meuk
die afgebroken moet worden en
plaatsmaken voor nieuwe groene
fabrieken. Híi heeft het over we-
reldspelers die hier nu honderden
milioenen investeren en duizenden
mensen aan het werk hebben. Dat
kun je gewoon niet maken,"

Hii pleit voor'realisme'. ,,We ma-
ken nogniet genoeg groene stroom
om alle auto's eleknisch te laten rii-
den. Zonder de oiierafänaderiien
hebben wii een groot probleem."

te l¡ggen, mensen zaten in onze-
kerheid. De laboratoriumuitsla-
gen, die meldden dat het om de
lichtste categorie asbestvervui-
ling ging, moeten toch sneller
kunnen komen?"
Straalgr¡t wordt gebru¡kt om
stâal van roest te ontdoen. De
grootste leverancier Eurogr¡t uit
Dordrecht sloeg begin oktober
alarm over asbest ln hâar straal-
gr¡1.


